Фамилия переводчика Дюстер Максим Владимирович
Язык: английский
Предметная область: Информационные технологии
Примечание 1: Необходимо сделать перевод приведенного ниже фрагмента текста. 

	English
	Description 
(Do not translate)
	Translation 
(Put your translation here)

	This result should be combined with others on this page (choose the other results)
	A message used in the PeopleSearch mode for reporting that multiple clusters should be actually grouped together. 
	Данный результат следует объединить с остальными на этой странице (выберите другие результаты).

	Images from people in your social circle for {8}
	Title of image social results group in universal search. {8} = e.g. 'flowers'.
	Изображения {8} от людей в Вашем круге общения

	This result is not about a person
	A message used in the PeopleSearch mode for reporting that a people search result is not about a person.
	Поиск не дал результатов, касающихся людей.

	There are more {15} search results about {16}.
	Heading tip for the user to try searching his query in other language Tip to tell user that for his query there are better results in the specified language, so he can try his search in the suggested language.
{15} = Language name, e.g. 'English'
{16} = query, e.g. 'Weihnachten'
	Поиск по {16} дал больше результатов на языке {15}.

	You have starred this place!
	Notification text that the user has starred this place.
	Вы отметили это место!

	See more of your portfolio
	Link text to more portfolio information.
	Подробнее о портфолио

	Please note that a copy of each legal notice we receive is sent to a third-party which may publish and/or annotate it. As such, your letter (with your personal information removed) will be forwarded to Chilling Effects (http://www.chillingeffects.org) for publication. You can see an example of such a publication at http://www.chillingeffects.org/dmca512/notice.cgi?NoticeID=861.

Infringement Notification for Web Search


To file a notice of infringement with us, you must submit the form provided below. Please note that you will be liable for damages (including costs and attorneys' fees) if you materially misrepresent that a product or activity is infringing your copyrights. 
	Обратите внимание, что для каждого получаемого нами уведомления его копия отсылается третьей стороне, которая может опубликовать её и/или снабдить комментарием. В связи с этим, Ваше письмо (из которого будут удалены личные данные) будет отправлено для публикации в Chilling Effects (http://www.chillingeffects.org). Пример такой публикации доступен по адресу http://www.chillingeffects.org/dmca512/notice.cgi?NoticeID=861.
Уведомление о нарушении при поиске в Интернете

Для предъявления уведомления о нарушении необходимо заполнить следующий формуляр. Пожалуйста, обратите внимание, что Вы несёте ответственность за ущерб (включая расходы и оплату юридических услуг) при ложном утверждении о нарушении каким-либо продуктом или деятельностью Ваших авторских прав. 

	From brave fishermen on Deadliest Catch, to a trip Inside the Universe with Stephen Hawking, to a MythBusters’ test of whether hurricanes really can blow the feathers off a chicken: Discovery Channel has been bringing exciting and educational stories to viewers since 1985.

Discovery Communications  is now "the world's number one nonfiction media company," home to Discovery Channel in addition to TLC and Animal Planet and a dozen other networks in the U.S. and reaching more than 1.5 billion cumulative subscribers in over 180 countries.


	От историй о храбрых рыбаках в шоу «Смертельный улов» до поездки «Во Вселенную со Стивеном Хокингом» и проверки «Разрушителей легенд», может ли ураган на самом деле сдуть перья с курицы: канал Discovery рассказывает увлекательные и поучительные истории зрителям, начиная с 1985 г.
В настоящий момент Discovery Communications занимает первое место в мире среди документальных медиакомпаний, является студией канала Discovery, а также TLC, Animal Planet и десятка других вещательных сетей в США с 1,5 млрд подписчиков в более чем 180 странах.


	<p><strong>National</strong>: Railway that connects the country</p>


<p><strong>Historic</strong>: May not be currently in use, but preserved as a historical landmark.

<p><strong>Hill Rail</strong>: Connects hill stations that have many zig-zags, curves and loops</p>

<p><strong>Recreational</strong>: Seen inside recreational parks, exhibitions, fairs, etc. 


<p><strong>Private</strong>: Tracks not used for public transportation, such as coal extraction sites</p>

<p><strong>Broad gauge Track</strong>: Gauge is greater than the standard gauge of 1,435 mm (4 ft 8 1⁄2 in)</p>

<p><strong>JR Railways Track</strong>:  Stands for Japan Railway track. 
	<p><strong>Национальная</strong>: железная дорога, соединяющая страну</p>

<p><strong>Историческая</strong>: может не использоваться в данный момент, но оставлена в качестве исторического памятника.
<p><strong>Горная</strong>: соединяет горные деревушки и состоит из множества зигзагов, кривых и петель</p>
<p><strong>Увеселительная</strong>: встречается в парках отдыха, на выставках, ярмарках и т.д. 

<p><strong>Частная</strong>: пути, не используемые для общественных перевозок, например, в местах добычи угля</p>
<p><strong><Ширококолейный путь/strong>: ширина колеи больше стандартного размера в 1435 мм (4 фута 8,5 дюймов)</p>
<p><strong>Пути JR Railways</strong>:  пути JR Railways (Японские железные дороги). 


